
Младен Иванић поставио је питање Савјету министара БиХ које гласи: 

„У којој фази је формирање координационог механизма и колико је средстава 

изгубљено тим поводом и каква је њихова структура?“ 

 


